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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 03 maart 2021 

Registratienummer : E202107513 

 

Onderwerp: Raadsvoorstel Investeringsplan sportvoorzieningen (RB2021001) 

Aan het college, 

 

Inleiding 
Wij hebben het raadsvoorstel grondig doorgenomen en hebben hier ter voorbereiding van de 
commissie van 9 maart 2021 nog enkele technische vragen. 

In het raadsvoorstel staat dat de onderhoudslasten doorberekend worden in de huurprijzen naar 

verenigingen. Zo zijn onderhoudslasten voor bijvoorbeeld een kunstgrasveld hoger.  

1. Kunt u de huurverhoging per vereniging aangeven, eventueel in een percentage?  

a. MHC: 

b. KSV: 

c. BC Herons: 

d. WMC: 

2. Zijn de verenigingen op de hoogte van deze huurverhoging? 

3. Mocht de huurverhoging tot problemen lijden, wat zijn dan de gevolgen? 

 

Alle investeringen in de sportaccommodaties worden gedekt vanuit de Raadsagenda, op het 

kunstgrasveld en buitenruimte na. 

4. Wat is de reden dat het kunstgrasveld vanuit de NBK-2 gedekt wordt? 

5. Zijn de bedragen reëel die in het raadsvoorstel staan? Op basis van welke informatie zijn de 

investeringen geraamd? 

6. Wat zijn de consequenties wanneer investeringen worden overschreven? 

 

De uitvoering voor het gros van de investering wordt gestart in april 2021 en opgeleverd in september 

2021.  

7. Zijn er reeds toezeggingen aan derden gedaan op basis van deze planning? 

8. Zo ja: mocht de planning uitlopen welke consequenties hangen hier aan? Bijvoorbeeld 

financiële consequenties bij een uitstel van werkzaamheden? 

 

Amateursportverenigingen kunnen de subsidie ‘Stimulering bouw en onderhoud van 
sportaccommodaties’ (BOSA) aanvragen voor de bouw, het onderhoud en beheer van 
sportaccommodaties. Tevens is het mogelijk om een verduurzaming subsidie aan te vragen. Deze 

subsidie wordt enkel verstrekt aan amateursportverenigingen. 

9. Is het college bekend met deze regeling? 

10. Heeft het college de optie overwogen om een deel van de investeringen door de sportclubs te 

laten doen en een deel door de gemeente, zodat zij in aanmerking komen van de 20% 

subsidie? 

11. Waarom is hier niet voor gekozen? 

12. Heeft het college mogelijkheden onderzocht om subsidie of andere gelden te ontvangen om 

de investeringen te bekostigen?  
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a. Zo ja, kunt u aangeven welke mogelijkheden er zijn en komen wij daar voor in 

aanmerking? 

b. Zo nee, waarom heeft u dit niet gedaan? 

 

Tevens zien wij een omissie in het raadsvoorstel, er wordt namelijk bij het zandveld verwezen naar 

WMC, maar dit moet naar onze mening MHC zijn. 

Sebastian Visser 

D66 

 

Antwoord van het college 

Antwoord 

 

1. Kunt u de huurverhoging per vereniging aangeven, eventueel in een percentage?  

a. MHC: 

b. KSV: 

c. BC Herons: 

d. WMC: 

 

Vereniging 
Objecten 
huidige 
situatie 

Huidige 
huurprijzen 
p/j. 

Investering 
Verhoging 
op huidige 
huurprijzen 

percentage 
Vereniging 
op de 
hoogte? 

 

 

MHC 
2 
zandvelden 

€ 12.410 
1 waterveld 
i.p.v. 
zandveld. 

€ 4.750 38% Ja 

 

 

 

 

KSV 
3 velden, 0,5 
trainingsveld 
- gras 

€ 9.497 
1 
kunstgrasveld 

€ 5.248 

55% Ja 

 

(evenredig 
met SVW/ 
Reigerboys) 

 

   

   

BC Herons 
Geen 
lichtmasten 

€ 0 
16  
lichtmasten 

€ 400 - Ja 

 

 

 

 

WMC 
3 velden - 
gras 

€ 7.024 
Opknappen 
trainingsveldje 

  

16% Ja 

 

€ 1.103  

   

   

 

 

2. Zijn de verenigingen op de hoogte van deze huurverhoging? 

 

ANTWOORD: Ja, de verenigingen zijn op de hoogte gebracht van deze huurverhoging met het 

voorbehoud dat prijzen worden geïndexeerd. 
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3. Mocht de huurverhoging tot problemen lijden, wat zijn dan de gevolgen? 

 

ANTWOORD: Er zijn verschillende manier voor een vereniging om liquide te blijven zodat zij hun 

kosten kunnen betalen. Sommige verenigingen vragen subsidie aan via de deelsubsidieverordening 

Sport van de gemeente Heerhugowaard. Andere verenigingen verhogen de contributie voor hun 

leden, zoeken sponsors, leiden hun vrijwilligers op voor trainers i.p.v. betaalde trainers. 

 

Alle investeringen in de sportaccommodaties worden gedekt vanuit de Raadsagenda, op het 

kunstgrasveld en buitenruimte na. 

4. Wat is de reden dat het kunstgrasveld vanuit de NBK-2 gedekt wordt? 

 

ANTWOORD: De reden waarom het kunstgrasveld gedekt wordt vanuit de bestemmingsreserve Nota 

Bovenwijkse Kosten - deel 2 (NBK-2) is omdat een onderdeel van deze reserve specifiek voor 

investeringen in sport-(accommodaties) is.  

 

In de NBK deel 2 zijn namelijk onder V3 – Optimalisatie sport middelen aanwezig om een investering 

ter grootte van maximaal € 578.000 te kunnen dekken. Daarnaast is er in de bestemmingsreserve 
Uitvoering Raadsagenda – onderdeel Sport en accommodaties € 600.000 beschikbaar.  
 

Door de dekkingsmiddelen voor de structurele afschrijvingslasten voor de investeringen bij BC 

Herons, WMC en MHC (€ 593.000) over te hevelen naar de bestemmingsreserve NBK deel 2 is er 
voldoende ruimte om de kosten te dekken en zit alles op een plek. 

 

5. Zijn de bedragen reëel die in het raadsvoorstel staan? Op basis van welke informatie zijn de 

investeringen geraamd? 

 

ANTWOORD: Alle gevraagde budgetten in het raadsvoorstel zijn gebaseerd op offertes aangevraagd 

bij een onafhankelijk adviesbureau door Heerhugowaard Sport N.V. De bedragen zijn exclusief btw 

omdat wij verwachten deze btw terug te krijgen via de landelijke regeling btw-compensatie Specifieke 

Uitkering Sport (SPUK). 

 

6. Wat zijn de consequenties wanneer investeringen worden overschreven? 

 

ANTWOORD: De investeringen zijn gebaseerd op marktconforme offertes. Daar zit natuurlijk altijd een 

voorbehoud op vanwege de marktwerking of het onvoorziene werk, maar men moet ergens vanuit 

kunnen gaan. Zodra er een overschrijding dreigt zal dit gemeld worden in de BURAP. 

De uitvoering voor het gros van de investering wordt gestart in april 2021 en opgeleverd in september 

2021.  

7. Zijn er reeds toezeggingen aan derden gedaan op basis van deze planning? 

 

ANTWOORD: Nee, toezeggingen aan derden zijn niet gedaan. Er zijn vrijblijvende offerte opgevraagd 

bij een adviesbureau voor engineering, directievoering en toezicht.  

 

8. Zo ja: mocht de planning uitlopen welke consequenties hangen hier aan? Bijvoorbeeld 

financiële consequenties bij een uitstel van werkzaamheden? 

 

ANTWOORD: N.v.t. 

Amateursportverenigingen kunnen de subsidie ‘Stimulering bouw en onderhoud van 
sportaccommodaties’ (BOSA) aanvragen voor de bouw, het onderhoud en beheer van 
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sportaccommodaties. Tevens is het mogelijk om een verduurzaming subsidie aan te vragen. Deze 

subsidie wordt enkel verstrekt aan amateursportverenigingen. 

9. Is het college bekend met deze regeling? 

 

ANTWOORD: ja, het college is bekend met deze regeling. 

 

10. Heeft het college de optie overwogen om een deel van de investeringen door de sportclubs te 

laten doen en een deel door de gemeente, zodat zij in aanmerking komen van de 20% 

subsidie? 

 

ANTWOORD: Nee. 

 

11. Waarom is hier niet voor gekozen? 

 

ANTWOORD: De BOSA regeling is bedoeld voor verenigingen die eigenaar zijn van een 

sportaccommodatie. Dit investeringsplan Sport richt zich op sportaccommodaties in gemeentelijk 

eigendom. Met ingang van 1 januari 2019 is de verruimde btw-sportvrijstelling in werking getreden, 

waardoor gemeenten geen fiscaal voordeel meer kunnen krijgen op de btw sport. Om het nadeel te 

compenseren kunnen gemeenten gebruik maken van de Specifieke Uitkering Sport (SPUK-regeling). 

De investeringen uit het investeringsplan Sport zijn opgenomen in de SPUK-aanvraag 2021 van de 

gemeente Heerhugowaard. 

 

12. Heeft het college mogelijkheden onderzocht om subsidie of andere gelden te ontvangen om 

de investeringen te bekostigen?  

a. Zo ja, kunt u aangeven welke mogelijkheden er zijn en komen wij daar voor in 

aanmerking? 

 

ANTWOORD: ja, zie antwoord 11. 

 

b. Zo nee, waarom heeft u dit niet gedaan? 

 

ANTWOORD: N.v.t. 

 

Tevens zien wij een omissie in het raadsvoorstel, er wordt namelijk bij het zandveld verwezen naar 

WMC, maar dit moet naar onze mening MHC zijn. 

ANTWOORD: Klopt, deze aanpassing zal worden doorgevoerd. 

 

 


